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PROTOKÓŁ NR  12-4/2025 

z  posiedzenia 

Komisji Mobilności i Transportu  

Rady Miasta Gdańska, 

które  odbyło  się 17 kwietnia 2025 r., godz. 15:00  w s. 003 

Nowego  Ratusza  przy ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 

protokołu.  

 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 (sześciu)  czyli było 

quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny Michał Hajduk –Wiceprzewodniczący Komisji. 

 

Lista obecności Komisji stanowi załącznik  nr 1.  

Lista osób zaproszonych na posiedzenie  stanowi załącznik nr 2.  

 

Michał Hajduk –Wiceprzewodniczący Komisji – Po stwierdzeniu quorum, otworzył 12 

posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że porządek obrad został dostarczony 

radnym w terminie regulaminowym, poinformował o wpływie druków nr 311, 312 i 313 

oraz druku nr 306. Zaproponował przejście do kolejnego punktu dotyczącego wolnych 

wniosków. 

 

1.1 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok – druk nr 312; 
 
Referuje: Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 
1.2  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – druk nr 313;  
 
Referuje: Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 
1.3 w sprawie uchwalenia „miejskiego Programu zapobiegania przestępczości oraz porządku 
publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2025 – 2027”  - druk nr 311; 
 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

  
1.4 w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Autobusy 
i Tramwaje spółka  z o.o.  z siedzibą w Gdańsku – druk nr 284; 
 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  



 
1.5 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Miasto Gdańsk, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków – druk nr 306; 
 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  
 
 
2. Analiza i opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gdańska za rok 2024.  

 
Przedstawiają: przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska Agnieszka Trojanowska, Dyrektor 
Wydziału Budżetu Miasta i Podatków – wprowadzenie 
 
Wydziały – Dyrektorzy: 
1) Ogólna informacja na temat założeń do budżetu Miasta na 2025r. – 
 Agnieszka Trojanowska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, 
2) Wydział Gospodarki Komunalnej – Olga Goitowska, Dyrektor, 
3) Zarząd Transportu Miejskiego w Gdańsku - Łukasz Kłos, Dyrektor, 
4) Gdański Zarząd Dróg i Zieleni – Tomasz Wawrzonek, Zastępca Dyrektora. 
 
3. Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja    

Przystąpiono do głosowania.  

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

 

PUNKT 1 

 

 1.1. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok – druk nr 312; 

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Agnieszka 

Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

 

 



LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  - - x 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Agnieszkę 

Trojanowską – Dyrektora Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 5  głosami „za”  i 1 

głosem wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Opinia Nr 11-3/27-8/2025 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.105.2025. 

 

 

1.2 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska – druk nr 313; 

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Agnieszka 

Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  - - x 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Agnieszkę 

Trojanowską – Dyrektora Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 5  głosami „za” i 1 

głosem wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Opinia Nr  11-3/28-9/2025 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.106.2025. 

 

 



Michał Hajduk –Wiceprzewodniczący Komisji – zaproponował aby przesunąć druk nr 

311 w sprawie uchwalenia „miejskiego Programu zapobiegania przestępczości oraz 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2025 – 2027”  do punktu 1.5. z 

uwagi na chwilową nieobecność osoby referującej. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

1.3  w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Autobusy 

i Tramwaje spółka  z o.o.  z siedzibą w Gdańsku – druk nr 284; 

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Iwona Bierut, 

Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej.   

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał jak wygląda dofinansowanie jeśli 

chodzi o autobusy. Czy to prawda, że Gdańsk nie dostał dofinansowania ze względu na 

źle napisany wniosek. 

 

Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej – odpowiedziała, że tamta 

sytuacja dotyczyła tramwajów natomiast jeśli chodzi o autobusy Gdańsk otrzymał 100 % 

dofinansowania na 18 autobusów.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 



Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Iwonę Bierut, Dyrektora 

Wydziału Polityki Gospodarczej 6  głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Opinia Nr 11-3/29-10/2025 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.77.2025. 

 

1.4 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miasto Gdańsk, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – 

druk nr 306; 

 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówił Tomasz 

Wawrzonek, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Tomasza Wawrzonka- 

Zastępcę Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 6  głosami „za”  pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Opinia Nr 11-3/30-11/2025 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.99.2025 

 

1.5 w sprawie uchwalenia „miejskiego Programu zapobiegania przestępczości oraz 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2025 – 2027”  - druk nr 311; 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Joanna Pińska, 

Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. 

 

Anna Golędzinowska – członek komisji – spytała czy  w ramach tego programu będą 

realizowane pomysły w nim zawarte po uchwaleniu Parku Kulturowego. 

 

Joanna Pińska, Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego -

odpowiedziała, że założenia te są na tyle ogólne, że będą mogły spokojnie być 



realizowane. Na pewno trzeba będzie nauczyć zarówno mieszkańców jak i 

restauratorów.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Joannę Pińską, Dyrektora 

Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 6  głosami „za”  pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Opinia Nr 11-3/31-12/2025 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.104.2025 

 

 

 

PUNKT 2 

 

Analiza i opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gdańska za rok 

2024.  

 

Michał Hajduk – Wiceprzewodniczący komisji – poprosił Panią Dyrektor Agnieszkę 

Trojanowską o wprowadzenie.  

 

1. Agnieszka Trojanowska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków – 

przedstawiła ogólną informację na temat założeń do budżetu Miasta na 2025r. 

 

2. Agnieszka Wasik, Zarząd Transportu Miejskiego w Gdańsku, Wydział Gospodarki 

Komunalnej – powiedziała, że z uwagi na fakt, że Referat Mobilności Aktywnej 

przeszedł do ZTM została poproszona o zreferowanie. Omówiła sprawozdanie  

z wykonania budżetu Miasta Gdańska za rok 2023 w zakresie działania komisji. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji  - stwierdził, że patrząc na dochody i wydatki 

nie widać presji. 

 

Agnieszka Wasik, Zarząd Transportu Miejskiego w Gdańsku – odpowiedziała, że jeżeli 

chodzi o dochody w zakresie mobilności są to przede wszystkim środki z Unii Europejskiej 

(80%) ale również dochody uzyskane z dotacji z innych gmin, np. jeżeli chodzi o 

„Rowerowy Maj” czy kampanię „Rowerem do pracy i szkoły”. 

 



 

Zreferowała też budżet Zarządu Transportu Miejskiego w Gdańsku w zakresie działania 

komisji. Poinformowała, że w zeszłym roku ZTM w Gdańsku uzyskał dochody w wysokości  

niecałych 216 milionów złotych natomiast jeśli chodzi o wydatki było to 645 milionów 

złotych. Jeśli chodzi o dochody najwięcej z nich pochodzi ze sprzedaży biletów – było to 

nieco ponad 112 milionów złotych za gdańskie bilety, natomiast bilety metropolitalne 48 

milionów złotych. 

 

Kamila Błaszczyk – członek komisji – poprosiła o informacje jak wygląda liczbowo 

sprzedaż biletów miesięcznych. 

 

Agnieszka Wasik, Zarząd Transportu Miejskiego w Gdańsku – odpowiedziała, że 

przygotuje informacje i prześle na maila. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał czy transport osób niepełnosprawnych 

jest dofinansowywany ze środków zewnętrznych. 

 

Agnieszka Wasik, Zarząd Transportu Miejskiego w Gdańsku – odpowiedziała, że nie.  

 

3. Tomasz Wawrzonek, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

– przedstawił budżet Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni w zakresie działania 

komisji. 

 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał czy kwota jeśli chodzi o utrzymanie 

zimą była porównywalna z tym co było 10  lat temu i jak to się odnosiło do planu. 

 

Tomasz Wawrzonek, Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – 

odpowiedział, że sprawdzi i prześle informacje na maila.  

 

Nie było więcej pytań. Przystąpiono do głosowania. 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski - -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  - - x 

6. Marcin Mickun x - - 

7.  Michał Hajduk x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez w/w referujących 5  

głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

 

Opinia Nr 11-3/32-13/2025 znajduje się przy sprawie WBMIP-I.3035.2.2025. 

 

 



PUNKT 3 

 

Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja. 

 

Michał Hajduk – Wiceprzewodniczący Komisji – przeszedł do omawiania 

korespondencji. Poinformował o wpływie uchwały Rady Dzielnicy Letnica w sprawie 

zwiększenia bezpieczeństwa na terenie Letnicy oraz wniosek do Prezydenta Miasta 

Gdańska o podjęcie działań w celu poprawy bezpieczeństwa na terenie dzielnicy Letnica. 

Dodał, ze komisja otrzymała to do wiadomości.  

 

Wpłynęły też dwie uchwały Rady Dzielnicy Kokoszki – w sprawie ustalenia kursowania linii 

autobusowej nr 157 i 120. Druga uchwała dotyczy wyznaczenia nowej trasy linii 

autobusowej 168.  

 

Wpłynęła też odpowiedź na pismo Komisji w sprawie patrona tramwaju G. Forstera. 

 

Kolejne pismo dotyczyło wniosku o podjęcie interwencji w sprawie remontu dylatacji na 

Trasie Sucharskiego.  

 

Ostatnie pismo to wniosek mieszkańców ulicy Strzeleckiej w sprawie wprowadzenia 

strefy płatnego parkowania. Zaproponował skierowanie wniosku do Prezydenta w tej 

sprawie. Wszyscy członkowie komisji wyrazili na to zgodę.  

 

Wojciech Błaszkowski  - członek komisji – poruszył temat zachowań w komunikacji 

miejskiej, szczególnie wobec osób starszych. Dodał, że przydałaby się kampania 

informacyjna w tym temacie.  

 

Anna Golędzinowska – członek komisji – stwierdziła, że problem ten nie dotyczy 

jedynie osób starszych ale np. kobiet w ciąży.  

 

Wojciech Błaszkowski  - członek komisji – zaproponował aby komisja wystosowała 

pismo do Zarządu Transportu Miejskiego aby rozważyć przeprowadzenie kampanii 

informacyjnej dotyczącej zachowania i zasad współżycia społecznego w komunikacji 

miejskiej.  

 

Komisja przegłosowała wniosek – wszyscy członkowie byli „za”. 

 

Michał Hajduk – Wiceprzewodniczący Komisji – poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad. Zamknął posiedzenie – godz. 16:00. 

 

Przewodniczący Komisji  

 Mobilności i Transportu 

 

                  /-/ Marcin Makowski 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Garbowska 

 


